

ZERTIFIKAT

für

Weingut Eugen Müller

Weinstr. 34a

DE 67147 Forst

Wir bestätigen hiermit, dass der oben genannte Betrieb seit dem 12.06.2023 Mitglied im Fair and Green e.V. ist und einer jährlichen Prüfung nach den FAIR'N GREEN-Richtlinien unterliegt.

Die letzte der jährlichen Nachhaltigkeitsprüfungen wurde mit einem Betriebsaudit vom 31.10.2023 sowie einem insgesamt positiven Prüfbericht erfolgreich abgeschlossen. Das Ergebnis der Nachhaltigkeitsprüfung wurde von unabhängiger Stelle durch die GUTcert GmbH extern validiert. Der Betrieb ist somit berechtigt seine Produkte mit dem FAIR'N GREEN-Markenzeichen auszuzeichnen, auf die das Nachhaltigkeitssystem FAIR'N GREEN angewendet wird. Dies sind alle Weine des Weinguts seit dem Jahrgang 2023.

Diese Urkunde gilt bis zum Ausstellen einer neuen Urkunde oder auf Widerruf, längstens jedoch bis zum 31.12.2024.

Bonn, 14.11.2023

Unterschrift Fair and Green e.V.





for

Weingut Eugen Müller

Weinstr. 34a

DE 67147 Forst

We hereby confirm that the above-mentioned business is a member of the Fair and Green e.V. since 12.06.2023 and thereby subject to an annual audit in accordance to the FAIR'N GREEN-standards for sustainable winemaking.

The most recent sustainability audit on 31.10.2023 has been completed successfully. The winery has furthermore set itself mandatory targets to improve its sustainability performance. The result of the sustainability audit has been validated by an independent third party (GUTcert GmbH). The business is hence entitled to label all wine products that were cultivated in accordance to the FAIR'N GREEN standard with the FAIR'N GREEN seal. These are all estate wines since the vintage 2023.

This certificate is valid until revoked or the issuance of a new certificate however no longer than December 31, 2024.

Bonn, 14.11.2023

Signature Fair and Green e.V.

